
• Kur’an-ı Kerim, Yüce Allah tarafından son pey-
gamber Hz. Muhammed’e gönderilen son ilahi 
kitaptır. Dolayısıyla kıyamete kadar başka ilahi 
kitap gönderilmeyecektir.

• Kur’an-ı Kerim İslam dininin temel kaynağıdır. 
• Kur’an-ı Kerim hiçbir değişikliğe ve bozulmaya 

uğramadan, güvenli bir şekilde günümüze ka-
dar gelmiştir.

• Kur’an; insanların dünyada huzurlu ve mutlu bir 
hayat sürmelerini ve ahirette de mükâfata ulaş-
malarını sağlayacak prensipler içerir. İnsanları 
en doğru ve güvenilir bilgilerle aydınlatır.

• Kur’an-ı Kerim Hz. Muhammed’e (s.a.v) veril-
miş bir mucizedir. Diğer peygamberlerin mucizeleri kısa bir süre içinde olurken ve onları yalnız o dönemde ya-
şayanlar gördüğü halde, Kur’an-ı Kerim mucizesi kıyamete kadar sürecektir. Bu konuda bir Kur’an ayetinde şöy-
le buyrulur:“De ki: Andolsun ki insanlar ve cinler birbirlerine yardımcı olarak bu Kur’an’ın bir benzerini ortaya 
koymak için bir araya gelseler, yine de benzerini ortaya koyamazlar.” (İsra suresi, 88. ayet)

• Kur’an-ı Kerim, şu karışık hayat yolculuğunda insana doğru ile yanlışı, iyi ile kötüyü öğreten bir doğru yol reh-
beridir. Kur’an en doğruyu öğrenmemiz için başvuracağımız birinci ve en önemli kaynaktır. Kur’an, doğru ve gü-
venilir bilgilerle bize huzurlu bir hayatın ölçülerini ve ahirette de sonsuz cennetlere ulaştıracak hayati ilkeler gös-
terir. Bu konuda Yüce Kur’an’da şöyle buyrulur: “...Sana bu kitabı (Kur’an’ı) her şeyi açıklayan ve Müslümanlara 
yol gösterici, rahmet ve müjde olarak indirdik.” (Nahl suresi, 89. ayet)

DİKKAT

Kur’an-ı Kerim dışındaki diğer ilahi kitaplar zaman içerisinde insanlar tarafından değiştirilerek asılları koru-
namamıştır. Değişmeden günümüze kadar gelen tek kitap Kur’an-ı Kerim olmuştur ve Yüce Allah Kur’an’ı
 koruyacağını vaat etmiştir. 

       “Onu (Kur an’ı) biz indirdik; elbette onu yine biz koruyacağız.” 
                                                                          (Hicr suresi 9. ayet.)

• Her insan için hayati öneme sahip; Ben kimim? Bu 
hayatta bulunma gayem nedir? Niçin yaratıldım? Beni 
yaratan varlığın üstün özellikleri nelerdir? Beni yara-
tan yaratıcı benden ne istemektedir? Nereden gel-
dim? Nereye gidiyorum? Öldükten sonra başıma ne-
ler gelecek? Gibi her insan için hayati önem taşıyan 
sorulara en doğru cevabı insanı yaratan ve onu en 
iyi bilen yaratıcının kitabı Kur’an-ı Kerim verecektir.

Kur'an-ı Kerim, Müslümanların kılavuzudur.
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DİKKAT

Bir Kur’an ayetinde Yüce Allah hayatın amacını şöyle bildirmiştir: 

        “O ki hanginizin daha güzel davranacağını denemek için ölümü ve hayatı yaratmıştır.”
                                                                                                                                         (Mülk suresi 2. ayet.)

HATIRLAYALIM

Yüce Allah Kur’an-ı Kerim’i anlaşılsın diye kolaylaştırılmıştır. 

     “Ant olsun ki biz Kur’an’ı, anlaşılıp öğüt alınması için kolaylaştırdık. O hâlde düşünüp öğüt alan yok mu?” 
                                                                                                                                     (Kamer suresi 32. ayet.)

• Kur’an-ı Kerim’in indirilişi tek seferde değil, bölümler halinde yirmi üç senede tamamlanmıştır. Kur’an 
ayet ayet ve sure sure indirilmiştir. Kur’an-ı Kerim’in bölümler halinde indirilmesinin birçok sebebi bu-
lunmaktadır, bunlardan en önemlisi insanların ayetleri daha iyi anlayıp özümsemelerini sağlamaktır.

HATIRLAYALIM

Kur’an-ı Kerim Fatiha Suresiyle başlayıp, Nâs Suresiyle bitmekte ve toplamda 114 sureden meydana 
gelmektedir.

 İSLAM DİNİNİN TEMEL KAYNAKLARI: SÜNNET

• Peygamberimiz Hz. Muhammed’in (s.a.v.) sünneti 
Kur’an-ı Kerim’den sonra İslam dininin ikinci temel 
kaynağıdır. Sünnet; Hz. Peygamber’in söz ve uy-
gulamalarıdır. 

• Yüce Allah peygamberine itaati kendisine itaat ola-
rak değerlendirmiştir. “Peygambere itaat eden, 
Allah’a itaat etmiş sayılır...” Nisâ suresi, 80. ayet.

• Sünnet, Kur’an-ı Kerim’in Peygamber Efendimiz 
(s.a.v) tarafından açıklanması ve hayata dönüştü-
rülmüş halidir. O’nun için sünnet, Kur’an’ın en doğ-
ru bir şekilde yorumlanması ve tatbik edilmesidir.

• Sünneti ne kadar iyi bildiğimizde Kur’an-ı Kerim’i de 
o kadar iyi anlar ve yaşarız. Çünkü Peygamberimiz (s.a.v), Kur’an’ın en güzel ve en doğru açıklayıcısıdır.

• Kur’an-ı Kerim genel hükümler içerir. Sünnet ise daha ayrıntılı hükümler içerir. Örneğin Kur’an-ı Kerim’de na-
maz, oruç, hac ve zekât gibi ibadetler farz kılınmış ancak ayrıntılı olarak nasıl yapılacağı belirtilmemiştir. Bu iba-
detlerin nasıl yapılacağı Peygamberimiz (s.a.v) tarafından açıklanmıştır. Örneğin namaz hususunda Sevgili 
Peygamberimiz şöyle buyurmaktadır: “Beni namaz kılarken nasıl görüyorsanız siz de namazınızı öyle kılın.”

HATIRLAYALIM

Hz. Peygamber Müslümanlar için en güzel örnektir. Yüce Allah, Kur’an-ı Kerim’de Peygamberimizin (s.a.v) 
Müslümanlar için en güzel örnek olduğunu şöyle bildirmiştir:

    “Andolsun, Allah’ın Resûlünde sizin için; Allah’a ve ahiret gününe kavuşmayı uman, Allah’ı çok zikreden 
    kimseler için güzel bir örnek vardır.”
                                                                                                                                     (Ahzab suresi 21. ayet.)

Hazırlayan: Onur Hoca


	22_foy
	23_foy
	24_foy
	25_foy

